
AVRASYA 
İNCELEMELERİ 
MERKEZİ 
CENTER FOR 
EURASIAN STUDIES

SINIR ANLAŞMASI GELECEK YILA KALIYOR

- 22.12.2016

 

Kosova Haber (22 Aralık 2016)
Başbakan İsa Mustafanın Karadağ ile Sınır Anlaşmasının bu yıl onaylanması arzusuna rağmen, 
muhtemelen böyle bir şey beklenmemektedir.
Zeri gazetesi, ne yarın ne de gelecek hafta Parlamento oturumlarında bu konunun 
tartışılmayacağını, siyasi analistlere göre ise sorunlarla birlikte anlaşmazlıkların 2017 yılına 
aktarılacağını yazmaktadır.
Muhalefet ise böyle bir anlaşmanın  2017 yılında da hiçbir şekilde geçmeyeceğinden ümitlidir.
Kosova Meclisi Başkan Yardımcısı Xhavit Haliti,  gazeteye verdiği demecinde,  Karadağ ile Sınır 
anlaşmasının onaylanması için herhangi bir toplantının  olmayacağını belirtti.
Haliti, Başbakan talep ederse bu konu olağanüstü bir toplantı gündemine alınabilir, fakat  bunun 
olacağını aklım almıyor, çünkü şimdiye kadar  Meclis Başkanlığında görüşülmedi  ve  bu yönde 
herhangi bir durum olmadı şeklinde konuştu.
LDK milletvekili Nuredin İbishi de bugünlerde Sınır Anlaşmasının Mecliste işlem göreceğine 
inanmamaktadır.
Coğrafya Profesörü Shpejtim Bulliqi ise Sınır Belirlenmesine ait Devlet Komisyonunda yapılan 
hataların düzeltilmesi için şimdiye kadar yeterince zamanın olduğunu değerlendirdi.
Bulliqi, uzmanlar tarafından anlaşma versiyonunun sunulduğunu, şimdi işin siyasete kaldığını ileri 
sürdü. 
http://www.kosovahaber.net/?page=2,9,37725
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